

過境車輛封閉道路通行許可證申請 - 申請人簽名式樣

Application for Closed Road Permit for Cross-boundary Vehicles – Specimen Signature of Applicant

重要事項 Important Notes:

1. 本表格必須由申請人或公司的東主／董事簽署。
This form should be signed by the applicant/proprietor/director of the company applicant.
2. 每頁表格只用作提供一位申請人或公司的東主／董事或獲授權人的簽名式樣。
The specimen signature of each applicant or proprietor/director of a company or authorised person should be provided in separate page.
3. 本表格內提供的資料／式樣如有變更，請盡快通知本署。
Please inform us immediately if there is any change in the information/specimen provided in this form.

致：運輸署署長
To: Commissioner for Transport

檔案編號 File Ref: C/ / /

本人為_____（公司名稱）的*東主／董事。現通知：
下述為*本人／獲授權辦理封閉道路通行許可證申請人士的簽名式樣：

I am the *proprietor/director of _____ (company name). This is to inform you that the following is *my specimen signature/specimen signature of the authorised person to apply for the Closed Road Permit:

姓名 Name	身份證明文件號碼 Identity Document No.	職位 Capacity	簽名式樣 Specimen Signature
		*東主／董事／ 獲授權人 Proprietor/Director/ Authorised Person	

公司印章式樣 Specimen of Company Chop		
------------------------------------	--	--

本人明白須以上述簽名及公司印章提交有關封閉道路通行許可證的續期和相關申請。

I understand that I should use the above signature and company chop for renewal and related applications concerning the relevant Closed Road Permit.

簽 署 Signature : _____

姓 名 Name : _____

職 位 Capacity : _____
*東主／董事
Proprietor/Director

公司印章
Company Chop : _____

日 期 Date : _____

*請將不適用者刪去 Please delete where inappropriate.